
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Adam 
Reuterskiöld (M)

Fråga med anledning av inskränkning på lättare förtäring vid APT- möten 
för personal inom Ekerö Kommun.
 
Bakgrund .

Öpartiet har fått information om att det från och med nu i dagarna har tagits beslut om att 
cheferna inte får inköpa lättare förtäring såsom kaffe, the med tilltugg till APT-mötena för 
personal, utan personalen ska ordna detta själva. För förskolepersonal kan detta innebära att 
de inte får någon förtäring i sig, förrän långt in på kvällen eftersom mötena ligger i direkt 
anslutning till arbetspassets slut. Detta beslut rimmar väldigt dåligt med tanke på 
kommunledningens frikostighet med kommunmedborgarnas skattemedel som har gått till 
lyxkonferenser med bubbel och spa m.m. I och med att det framkom att det saknades en 
skriftlig policy för intern och extern representation och för kurser och konferenser, så la 
Öpartiet en motion i ärendet på KF december möte 2016.
Allt ska ske med måtta och kostnaderna ska hållas inom rimliga och försvarbara gränser.
Jag vill därför fråga dig  

Fråga 

1) Är beslutet en konsekvens av Öpartiets motion?

2) Tycker du att detta beslut är rimligt och försvarbart med tanke på bakgrunden till 
ställda interpellation?

3) Har du för avsikt att ändra detta beslut?

Desirée Björk 
Ö-partiet

Adelsö 2017-04-10


